
Referat FAU-møte 25.april-22 
Tilstede fra FAU: Linda, Mette, Hilde, Brita og Marita 

Tilstede fra skolens ledelse: Rektor Kjerstin 

1.Godkjenning av agenda 

Agendaen er godkjent. 

2. Kommentarer til forrige referat. 

Ingen kommentarer. 

3. Rektor informerer. 

Er godt i gang med å planlegge neste skoleår. Alt etter hvor mange elever som kommer fra Alvøen 

skole, blir det tre eller fire klasser på 8.trinnet. 

Det har vært gjennomført kvalitetsoppfølgingsmøte der elevene fra elevrådet var gode på å legge 

frem resultatene som viste hvordan elevene har det på skolen. Elevene på barnetrinnet opplever stor 

grad av trygghet, mens det på ungdomstrinnet er en lavere grad av trygghet. Det kom også frem 

sterkt ønske om å gjøre aktiviteter på tvers av trinn og klasser. Blant annet Dodgeball-turnering og 

skoleball. 

Det vil i forbindelse med anleggsarbeid ved skolen/hallen, komme en ny sykkelparkering utenfor 

mat- og helserommet på barnetrinnet i krysset mellom «brattikken» og parken. 

4. Samarbeidsmøte med FAU Alvøen. 

FAU Olsvik håper å få til et samarbeidsmøte med tema «Digital Mobbing» med FAU Alvøen og 

rektorene ved begge skolene. 

5. Skoleball. 

5.mai er der planlagt skoleball for ungdomstrinnet. For at dette skal la seg gjennomføre må foreldre 

stille som vakter. FAU ønsker å være med å bidra elevrådet ved slike arrangementer og stiller denne 

gangen med noen vakter. 

6. Rekruttering til FAU. 

Vi ønsker å lage en film som vil bli presentert på foreldremøtene til høsten. Filmen vil og bli 

presentert på FB-siden til FAU. I presentasjonsfilmen vil vi ha med informasjon fra de ulike gruppene i 

FAU. 

Vi diskuterte litt om hva vi får tilbake med å være med i FAU på skolen. Dersom man brenner for noe, 

er FAU en god plass å starte. I FAU får man være med på å påvirke, man får mye informasjon om hva 

som skjer på skolen, hvordan miljøet er på skolen, man kan bygge nye nettverk og kan være med på å 

bidra med arrangementer og det er sosialt. 

Til høsten ønsker vi å starte «på nytt» med en idemyldring hva man vil med FAU.  

7. Økonomi 

På saldoen til FAU er det 40169 kr, inkludert 25000 kr fra Områdesatsingen som går ut igjen til 

Elsafadi. 



8. Gruppene 

Skolemiljø/arrangement; Foredraget til Elsafadi var en stor suksess blant elevene. Alle elevene fulgte 

godt med i 1,5 time. På kvelden var det omtrent 150 voksne personer som deltok på foredraget og 

fikk høre en engasjert Elsafadi fortelle om hvordan vi som foreldre kan påvirke positivt til et godt 

miljø blant ungdommen både på fritiden og på skolen. 

Det er dannet en 17.mai-komite av engasjerte ildsjeler i Olsvik-området, som vil gjennomføre 17.mai 

feiring i hallen. 

Trafikk; Trygg Trafikk skal ferdigstille forslag til «veiviser rundt hjertesonen på skolen. 

Natteravn; Vi er en del av Natteravn Bergen Vest, og der bør hver skole sin natteravngruppe være 

representert i styret. Per i dag er Olsvik FAU ikke representert. Hvert styremedlem har en spesifikk 

oppgave (IT, innkallingsopplegg, kommunikasjon, …). Når vi mangler en person, må andre ta på seg 

ekstraoppgaver. Dersom noen har kapasitet, trenger vi en person til i styret fra natteravngruppen 

ved FAU Olsvik skole.  

Årets første ravnekveld er gjennomført, og det var godt oppmøte fra Olsvik skole både til 1. og 2. 

vakt, noe som gjorde at det ble anledning til å ravne i vårt eget nærmiljø også. Det kom mange 

positive tilbakemeldinger fra de som ravnet og stemningen var god. På briefingen før selve 

natteravningen startet, ble det servert pizza og brus. 

9.Eventuelt.  

Centrum trafikkskole arrangerte i vinter trafikalt grunnkurs for 10.trinnet. I den 

forbindelse blir det overført 4800 kroner til 10.trinnet, som trinnet og skolen må bli enige om 

hvordan skal brukes. 

10. Neste møte 

Tirsdag 24.mai 19.30-21.30 

 


